
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 430

Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at en opdateret tilstandsvurdering på baggrund

af de seneste seks års data viser, at fjorden nu er i god økologisk tilstand i forhold til alger

med en koncentration af klorofyl under grænseværdien for god økologisk tilstand på 8 mi-

krogram/liter, jf. MOF alm del - spm. 428?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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